
 

 
 

 

P R O T O K O L L 
 

fört vid ÅRSMÖTE i SeniorNet Södermalm 27 april 2025 
på Medborgarskolan, Hagagatan 23A i Stockholm. 
 
§ 1. Årsmötets öppnande 
Vivian Vimarlund  öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§ 2. Beslut om mötet blivit behörigen utlyst 
Årsmötet ansåg mötet behörigen utlyst.  
 
§ 3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes och fastställdes av årsmötet. Ett förslag framfördes att göra ett 
tillägg för Övriga frågor, vilket godkändes av årsmötet. 
 
§ 4. Val av ordförande och sekreterare för årsmötet 
Årsmötet beslöt att välja Carl-Olof Strand till ordförande för mötet och Birgitta Althén 
till sekreterare.  
 
§ 5. Upprättande och godkännande av röstlängd 
Närvarande på årsmötet var 19 medlemmar. Röstlängden utgjordes av inför mötet uppgjord 
deltagarförteckning. 
 
§ 6. Val av två justerare, (tillika rösträknare), att jämte ordföranden justera 
årsmötesprotokollet 
Årsmötet beslöt att välja Eva Nisséus och Barbro Onyango Wååk att jämte mötesordföranden 
justera protokollet.  
 
§ 7. Styrelsens verksamhetsberättelse och årsresultat 
Styrelsens verksamhetsberättelse presenterades av Vivian Vimarlund och Rolf Gillemyr 
föredrog årsredovisningen. Styrelsens förslag är att underskottet balanseras i ny räkning. 
Kommentar från mötesordföranden: Antalet medlemmar som redovisas i verksamhets- 
berättelsen innefattar även medlemmar som är kvar i medlemsregistret trots att de inte betalat 
medlemsavgiften för år 2025. Antalet ”aktiva” medlemmar är alltså under 900 personer, 
vilket har beaktats när röstlängden inför SeniorNet Swedens årsmöte fastställs. 
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§ 8. Revisorns berättelse 
Revisionsberättelsen presenterades av Marianne Ekdahl. Revisorn  tillstyrker 
- att resultat- och balansräkningen fastställs 
- att resultatet disponeras i enlighet med styrelsens förslag 
- att styrelsens ledamöter beviljas ansvarsfrihet för den tid revisionen omfattar 
 
§ 9. Beslut om 

1. Fastställande av resultat- och balansräkningarna 
  Årsmötet beslöt att fastställa resultat- och balansräkningarna.  
 
2. Disposition av årets resultat 
  Årsmötet godkände att underskottet balanseras i ny räkning enligt styrelsens förslag. 
     
3. Ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter för räkenskapsåret 
  Årsmötet beslöt, i enlighet med revisorernas förslag, att bevilja styrelsens ledamöter 
  ansvarsfrihet för räkenskapsåret. 
 

§ 10. Budget och verksamhetsplan för 2025 
Budget och verksamhetsplan för 2025 föredrogs av Rolf Gillemyr och Henrik Gyllenskiöld. 
 
§ 11. Fastställande av budget och verksamhetsplan 
Årsmötet godkände den av styrelsen föreslagna budgeten och verksamhetsplanen.  
 
§ 12. Föreningsavgifter och andra avgifter för påföljande år 
I likhet med tidigare år beslutades att det inte ska utgå några extra avgifter till föreningen. 
 
§ 13.1 Valberedningens förslag 
Valberedningens förslag innehåller 4 ledamöter, varav 2 är gamla styrelseledamöter och 2 är 
nya kandidater.  
 
§ 13.2 Nya kandidater presenterar sig 
Lena Stigsäter Liljebäck presenterade sig. Lotta Belstad var ej närvarande. 
 
§ 14.1 Val av ordförande för ett år  
Årsmötet beslöt att välja Rolf Gillemyr (nyval 1 år) 
 
§ 14.2 Val av övriga styrelseledamöter  
Årsmötet beslöt att välja styrelseledamöter i enlighet med valberedningens förslag. 
Till ordinarie styrelseledamöter valdes Henrik Gyllenskiöld (omval 1 år), Lotta Belstad 
(nyval 2 år), Lena Stigsäter Liljebäck (nyval 1 år).  
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§ 15. Val av en revisor och en suppleant för ett år vardera 
I enlighet med valberedningens förslag beslöt årsmötet att till revisor välja Marianne Ekdahl 
(omval) och till revisorssuppleant Mats Lagnekvist (omval).  
 
§ 16. Val av valberedning om tre medlemmar, varav en sammankallande 
Årsmötet beslöt att till valberedning välja Johan Murray (nyval och sammankallande) och 
Stig Lind (omval). Enligt stadgarna ska valberedningen bestå av tre medlemmar. Den nya 
valberedningen får i uppdrag att skaffa ytterligare en medarbetare inom 6 månader. 
 
§ 17. Ärenden som väckts genom motion 
Inga motioner har inkommit inför årsmötet. 
 
§ 18. Ärenden som styrelsen förelägger årsmötet 
Styrelsen har inte förelagt årsmötet några ärenden. 
 
§ 19. Övriga frågor 
Microsoft slutar med uppdateringar av Windows 10 den 14 oktober 2025. Alla 
rekommenderas att senast då uppgradera till Windows 11, vilket inte är möjligt för väldigt 
många datorer. Vi behöver kunna ge en rekommendation till våra medlemmar och även hjälpa 
dem i det här läget. Frågan skickas till den nya styrelsen för vidare behandling. 
 
§ 20. Årsmötets avslutning 
Carl-Olof Strand avslutade årsmötet och tackade alla för visat intresse. 
 
 
 

 
…………………………………………           ……………………………………………….. 
Birgitta Althén, mötessekreterare                Carl-Olof Strand, mötesordförande 
 
 
 
……………………………………………       ……………………………………………….  
Eva Nisséus, protokolljusterare                 Barbro Onyango Wååk, protokolljusterare                          
 
 
När årsmötet avslutats avtackades de avgående styrelsemedlemmarna Vivian Vimarlund 
och Stig Hansson samt valberedningens sammankallande Kerstin Olofsson med varsitt 
presentkort. Styrelsen visade sin uppskattning till årsmötets ordförande Carl-Olof Strand 
samt övriga funktionärer under årsmötet med varsitt presentkort.  
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